
Časopisni svet o Javni tribuni
Pred kratkim se je v prostorih

Skupščine občine Ljubljana Šiška
sestal časopisni svet občinskega gla-
sila Javna tribuna. Njeni člani so se
na razpravo lahko dobro pripravili,
saj so imeli pred seboj 18 strani za-
jetno gradivo oz. temeljito analizo
uresničevanja vsebinske zasnove
Javne tribune v letih 1987/88. Člani
so ocenili, da je gradivo zelo dobra
podlaga, a ne le za našo usmeritev
ampak tudi za razprave o nadaljnji
usodi občinskih glasil, kajti na
mestni ravni se zaradi finančnih te-
žav ljubljanskega Dnevnika vse gla-
sneje pogovarjajo o ukinitvi le-teh.

Izhajajoč iz vsebinske zasnove so
si člani bili edini, da se program, ki
smo si ga začrtali na začetku leta
1987 uesničuje. Najpomembneje je,
so rekli, da smo presegli poročeval-
sko forumski način pisanja. Pri-
spevki, ki se zrcalijo v najrazličnej-
ših novinarskih zvrsteh so poznavai-
ski in poglobljeni, zajedajo v vsak-
danje življenje in delo občanov,
vpeti so v dogajanja v družbi in po-

vezovanju v širši prostor. Vsebinska
zasnova je torej takšna, da omogo-
ča poglobljeno in dobro informira-
nje občanov in delovnih ljudi v
vsem kar se dogaja in kar se načrtu-
je v širši družbenopolitični skupno-
sti.

Čeprav gradiva in idej ne manj-
ka, pa marsikdaj ni lahko selekcio-
nirati aktualnost informacij, sa je
JT mesečnik z dvanajstimi številka-
mi letno, ki izhaja na osmih straneh
v 33 tisoč izvodih.

Zato je bilo v razpravi slišati, da
bi moralo to glasilo izhajati vsakih
14 dni. Zaradi pomanjkanja denar-
ja za tiskanje je to seveda težko
izvesti — vendar narava dela dru-
žbenopolitičnih skupnosti zahteva
javnost dela. In v tem pluralnem
prostoru potrebujemo vse več medi-
jev. Da ljudje zares potrebujejo in-
formacijo potrjujejo tudi številna
pisma in članki občanov, v katerih
nas opozarjajo na dogajanje v
ožjem okolju in družbi nasploh in
prosijo, da širši javnosti posreduje-

mo njihova dognanja, probleme,
želje in hotenja.

In čeprav neke posebne strokov-
ne utemeljene ocene ni, velja izpo-
staviti še zaključke analize sloven-
sko javno mnenje, ki bralnost ob-
činskih glasil uvršča izjemno visoko,
kot tudi ocene naše ankete, ki smo
jo izvedli lani potrjujejo, da je Jav-
na tribuna aktualno in kvalitetno
berilo, ki bi ga veljalo seveda še do-
grajevati.

Zato ne gre več razmišljati o uki-
nitvah tovrstnih glasil ampak se je
treba pogovarjati o vsebini le-teh. K
pisanju pa pritegniti še več zunanjih
sodelavcev, zlasti novinarjev iz or-
ganizacij združenega dela. Torej v
danih kadrovskih in materialnih ra-
zmerah, ki niso in ne dopuščajo ra-
zvoja pogumnejših razvojnih potez,
pomeni, da v prihodnje ne kaže v
ničemer omejevati sedanjega kon-
cepta izhajanja glasil, če hočemo
uspešno opravljati vlogo osrednjega
informatorja v naši občini.


